
 
 
 
 

 

Secretarisverslag kalenderjaar 2023 

 
 

 
In dit secretarisverslag zijn de volgende verslagen opgenomen: 
 
 

- Algemeen verslag Bestuur 
- Commissie Activiteiten  
- Commissie Coach de Coach 
- Commissie Jazzdans 
- Commissie Kamp 
- Commissie MBVO, gym en turnen 
- Commissie Paalsport 
- Commissie PR  
- Commissie Wedstrijdgroep  
 

 
 
  



 
Jaarverslag over 2023 

Bestuur 
 
Voorzitter functie 
De functie van voorzitter blijft vacant. Joy Verbakel had aangegeven open te staan voor deze functie 
en zij heeft een tijdje meegedraaid met het bestuur. Ze is tot de beslissing gekomen dat het op dit 
moment niet te combineren is met haar studie en Joy zal haarzelf dus niet verkiesbaar stellen. Dit 
betekent dat de functie van voorzitter nog steeds vacant is.  

Opleidingen 
In het jaar 2023 hebben er veel trainers een diploma behaald bij de KNGU. Als club zijn we daar 
ontzettend blij mee, we vinden het belangrijk dat er opgeleide trainers voor de groepen staan! 
 
Lieke Kootstra, Ziva Mutsaerts, Jasper Cox, Kevin Giesberts en Arzu Renes hebben de opleiding 
gymnastiek assistent leider diploma 2 behaald. Ilona van de Leur is gestart met haar Trainer-Coach 
niveau 3 opleiding en daarnaast zijn er enkele juryopleidingen afgerond. Kevin Giesberts heeft TH1 
afgerond en is reeds gestart met TH2. Puck Borg is geslaagd voor de jurycursus TD1 en Janine Pölz is 
gestart met deze cursus. 

  
Best is tegenwoordig een opleidingsplaats. Dat betekent dat cursussen en workshops in Best gepland 
kunnen worden vanuit de KNGU. Wij regelen dan dat de zaal open / gesloten is. 
 
Hulpleiding proefdag 
Zondag 1 oktober heeft er weer een hulpleiding proefdag plaatsgevonden. Tijdens deze dag kan 
eventuele nieuwe hulpleiding proeven aan het lesgeven en assisteren van lessen. Dit heeft weer een 
aantal nieuwe hulpleiding opgeleverd. 
 
Trainerswissels 
Met ingang van het seizoen 2023-2024 hebben er een aantal wijzigingen plaatsgevonden. 

Recreatie 
De groepen van Iris van den Berg op vrijdag zijn overgenomen door Ilona van de Leur. 

Paalsport 
Hedwig Visscher is de paalsport komen versterken. 

Lief en leed 
Marjolein van Huijkelom is afgelopen jaar moeder geworden van zoontje Pim. 

 



 
Ledenadministratie 
Tijdens het verlof van Marjolein heeft Ingrid van Zeijl de ledenadministratie overgenomen. Marjolein 
heeft aangegeven om na haar verlof deze taak niet terug te nemen. Ingrid zal dus de 
ledenadministratie blijven doen.  

Onderscheiding 
De dag voor Koningsdag zijn Jan en Joke van Kasteren benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-
Nassau. Voor hun jarenlange inzet, waaronder bij onze vereniging ontvingen zij het bijbehorende 
lintje uit de handen van Burgemeester Ubachs. 

Materialen 
Er zijn via de site de volgende meldingen gedaan.  Alle onderstaande meldingen zijn doorgegeven en 
(hopelijk) opgelost. Gebreken in de turnhal worden voornamelijk direct gemeld bij de beheerder en 
op die manier opgelost.   

 

 
 
Schoolsport 
De schoolsport heeft weer doorgang kunnen vinden. Veel kinderen hebben hier gebruik van 
gemaakt.  
 
Vrijwilligersactiviteit 
Zondag 9 juli heeft een gezellige vrijwilligersactiviteit plaatsgevonden. We begonnen met Glow Golf 
en hebben daarna afgesloten met een heerlijk chinees buffet.  
 
Vrijwilligers 
Onze vrijwilligers hebben voor hun inzet in 2023 een leuke kerstattentie gekregen. Tijdens een 
nieuwjaarsborrel hebben alle trainers en vrijwilligers een GV Best sleutelhanger gekregen. Vanaf 
deze plaats nogmaals hartelijk dank aan alle vrijwilligers! 
 
 
Namens het bestuur, 
 
Bianca van Welie, secretaris 
  



 
Jaarverslag over 2023 

Commissie Activiteiten  
 
Pieter Bolhuis heeft zich toegevoegd bij de Commissie Activiteiten.  

Zaterdag 4 februari: Carnavalsdisco en Pubquiz 

Dit jaar hebben wij geprobeerd om de de carnavalsdisco in de middag te organiseren. Omdat er leek 
dat daar veel vraag naar te zijn i.p.v in de avonduren. De disco vond plaats van 13:30 - 16:30 uur in 
Buurthuis De Vlinderhei. De opkomst was gezellig maar niet genoeg. De leden die er waren hebben 
het goed naar hun zin gehad. Daarom is er voor gekozen weer terug te gaan naar de avonduren met 
de volgende disco.  

De Pubquiz vond in de avonduren plaats in hetzelfde buurthuis. Ruim 40 deelnemers, met bijna 10 
teams namen deel aan de eerste editie van deze (carnavals) pubquiz. De opzet was zeer geslaagd en 
de deelnemers waren zeer fanatiek. Het winnende team ging er met een leuke prijs naar huis. Deze 
editie vraagt om een vervolg met algemenere vragen. 

Zaterdag 30 september: Escape The City &  Zondag 1 oktober: Curling  

Een zoektocht op zaterdag door het centrum met allerlei opdrachten om de meeste punten te scoren 
met je team of een potje curling vol gezelligheid. Helaas zijn beide activiteiten niet door gegaan 
vanwege te weinig aanmeldingen. Dit had o.a. te maken met de timing waarmee de flyers zijn 
uitgedeeld. De gerelateerde groepen hebben soms afwijkende les seizoenen vergeleken met 
reguliere groepen. Het inschrijven met teams was ook een ding, mocht dit in de toekomst gebeuren 
kunnen mensen zich ook individueel inschrijven en ter plekke teams gemaakt.  

Zaterdag 21 oktober: Halloween The Game! 

De vorige mini spooktocht door het Speelheide park is zo goed bevallen dat er een nieuwe variant op 
is bedacht. Een puzzelende spooktocht! Puzzel jij je vrij tijdens deze tocht? Tijdens deze tocht kregen 
ze allerlei raadsels en puzzels om op te lossen en uit te komen op één woord. De tocht was een 
beetje gerelateerd aan sprookjes. Ze kwamen ze een piraat tegen, de boze wolf, Alice in wonderland 
en nog meerdere. Ze moesten opzoek naar het woord Roodkapje. Mede dankzij het enthousiasme en 
de vele spullen van Eric en Mariella was dit een groot succes.  

Zaterdag 25 november: Bingo 

Na meerdere jaren een pietengym te hebben georganiseerd wilde we dit jaar weer een bingo 
houden in Sinterklaasstijl. Het is mooi om te zien dat de diversiteit van de activiteiten zeer wordt 
gewaardeerd door onze leden. Ook bij deze activiteit was er een zeer grote opkomst van bijna 60 
kids! Gelukkig hadden we hulp van een paar hulp pietjes van de sint.  

 



 
Na een korte brainstorm met enkele leden van het bestuur hebben we wat kleine 
veranderingen/verbeteringen bedacht voor het jaar 2024. Beter aankondiging van activiteiten bij 
onze (hulp)leiding en vrijwilligers. Gebruik maken van (eventuele) hulpouders en het verminderen 
van activiteiten moet bijdragen dat het enthousiasme van helpende handjes genoeg blijft om alles te 
organiseren. 

 

Sven van Hamond, Eric Nooyen, Mariella Bressers, Emmy de Beer, Pieter Bolhuis 

  



 
Jaarverslag over 2023 

Commissie Coach de Coach  
 
In 2023 zijn er geen activiteiten georganiseerd vanuit de commissie coach de coach. De leiding kan 
altijd aangeven als er een coach nodig is ter ondersteuning, wij zullen dan helpen en ondersteunen 
waar nodig.  
 
 
 
 
Namens de commissie Coach de Coach, 
 
Bianca van Welie  



 
Jaarverslag over 2023 

Commissie Jazzdans 
 
Na de zomervakantie zijn de lestijden / dagen van de kindergroepen veranderd, dit kwam omdat 
Imke aan een nieuwe opleiding is begonnen en geen ruimte meer had om op woensdag én 
donderdag les te geven. De lessen vinden nu beiden op woensdagavond plaats en duren 45 minuten. 
De kindergroep (leeftijd 6-9 jaar) is van 18.00 uur tot 18.45 uur, de tienergroep (leeftijd 10-16) sluit 
hierop aan en is van 18.45 uur tot 19.30 uur. De les van de masters is op dezelfde dag en tijd 
gebleven als voorheen en is nog steeds onder leiding van Wenda.  

De tienergroep heeft dit jaar weer een demo gegeven tijdens het turnen voor de graden op 11 
november 2023, de kindergroep vond dit nog te spannend en heeft dan ook geen demo gegeven.  

De laatste les voor de kerstvakantie heeft de tienergroep een kerstdansje opgevoerd in de kleine zaal 
voor hun ouders, de kindergroep heeft een spelletjes les gehad op kerstmuziek.  

Verder hebben er geen bijzonderheden plaatsgevonden.  

 
Namens de commissie jazzdans, 
 
Imke Oppers 
  



 
Jaarverslag over 2023 
Commissie kamp 

 

Ook in 2023 zijn we weer op kamp geweest met de jeugdleden. Dat doen we inmiddels al 35 jaar. We 
verbleven in september twee weekenden op de groepsaccommodatie ‘ons thuis’ in Asten. Een mooie 
locatie met ruime velden waar we vorig jaar ook zijn geweest en komend jaar nog eens zullen 
vertoeven. Mooi verdeeld over de beide weekenden zijn er zo’n 115 kinderen mee geweest op het 
kamp met als thema ‘Plaats Delict’. Dat aantal lijkt zich na de Covid-jaren te stabiliseren en dat 
nemen we mee in de keuze voor een volgende kamplocatie.  

Met dank aan de kampleiding is er weer een mooi programma in elkaar gezet, waarbij de deelnemers 
stapsgewijs steeds meer aanwijzingen verzamelden waarmee ze de gebeurtenis op de ‘Plaats Delict’ 
konden invullen. We hebben dit jaar een proef gedaan met een andere indeling van het programma 
en de voorbereiding, waarbij dagdelen verder opgeknipt werden. We zijn dat aan het evalueren en 
denken tevens na over andere aanpassingen voor de kampen om deze nog leuker te maken. We 
nemen de kampleiding daar uiteraard in mee.  

Het eerste kamp van het afgelopen jaar gaat de boeken in als een van de warmste kampen. Heel veel 
drinken, extra afkoeling in de vorm van water en schaduw en regelmatig smeren van zonnebrand 
waren daarom nodig. Het tweede weekend was het gelukkig minder warm. Beide weekenden 
hebben we weer een kampvuur kunnen houden, iets wat vorig jaar helaas niet mocht vanwege de 
droogte. Een lekkere verrassing daarbij was de suikerspin. 

Een ongeluk zit in een klein hoekje en helaas is dat soms ook op het kamp van toepassing. Op het 
tweede kamp is een van de deelnemers ten val gekomen in de speeltuin. Ondanks de goede zorg van 
onze EHBO’ers, moest zij daarna in het gips. Na afloop van het kamp heeft zij van de kampleiding een 
kaartje en een verwenpakketje ontvangen.  

Er wordt reeds gewerkt aan de grote lijnen voor het kamp van 2024 en binnenkort zal ook het 
inhoudelijke programma weer worden opgepakt samen met de kampleiding.  

Wij zijn de kampleiding uiteraard weer zeer erkentelijk voor hun bijdrage aan de kampweekenden.  

 

Namens de commissie kamp,  

Rohan de Bresser,  
Sven van Hamond en 
Joy Verbakel 



 
Jaarverslag over 2023 

Commissie MBVO, gym en turnen 
 

Zaterdag 11 november vonden de jaarlijkse graden weer plaats. Er deden deze dag weer veel 
deelnemers mee en zij zijn allemaal geslaagd! Naast een diploma kregen ze ook het bijbehorende 
vaantje en iets lekkers. 

Naast de graden voor de turngroepen, hebben er dit jaar ook voor het eerst graden plaatsgevonden 
voor de springgroep op zaterdag 16 december. De springers sprongen op dubbel-mini, mini en de 
grote trampoline en konden voor elk toestel een diploma halen. Iedereen heeft zijn/haar diploma 
behaald. 

Zondag 11 juni werden de clubkampioenschappen weer georganiseerd. Ondanks de warmte was het 
een leuke dag. In sommige categorieën was het erg spannend. Iedere deelnemer kreeg dit jaar een 
mooie medaille als aandenken.  

We willen alle turners, supporters en vrijwilligers bedanken voor hun inzet en enthousiasme. 

 
Namens de commissie MBVO, gym en turnen, 
 
Bianca van Welie 

  



 
Jaarverslag over 2023 

Commissie Paalsport 
 
We hebben weer een zeer succesvol jaar achter de rug, met leuke activiteiten en een mooie 
groep leden.  

Sinds september zijn er wat veranderingen in het lesaanbod en Evi is nu ook een vaste trainster 
en Hedwig kan invallen. Alle trainsters hebben aan het begin van het jaar een spotters en 
lesopbouw training gehad, wat zeker voor de nieuwe trainsters zeer nuttig was. We bieden 
momenteel 11 lesuren aan waarvan de meeste goed bezet zijn. In totaal hebben we nu 90 
inschrijvingen. 

We hebben ook dit jaar weer 1 paal vervangen, gezien die niet meer veilig was. We hebben 
daardoor nu een extra paal die op spinning kan, waardoor we in de lessen vaker op spinning 
kunnen trainen. 

In juni zijn er op het NK Paalsport geweldige resultaten behaald. Richelle heeft goud behaald in 
de categorie Pole Sport Elite Novice Female en plaatste zich hiermee  voor het WK. Ook was er 
goud voor onze trainster Karen in de categorie Pole Sport Professional Senior 30+ Women. En 
trainster Linda behaalde brons in de categorie Pole Sport Elite Masters 40+ Women. Op de 
tweede dag heeft Richelle ook nog zilver gehaald met haar routine in de hoepel en mocht dus 
ook in deze categorie meedoen aan de WK in Polen.. 

Op vrijdag 7 juli hebben we voor de tweede keer onze showcase gehouden om het seizoen weer 
mooi af te sluiten. Leden krijgen hier de gelegenheid om in een eigen choreografie te laten zien 
wat ze het afgelopen seizoen allemaal hebben geleerd. We hadden een mooi afwisselend 
programma en het was een zeer geslaagde avond! 

Het nieuwe schooljaar zijn we in September begonnen met een uitwisseling van leiding. De 
paalsport heeft een workshop gehouden voor alle leiding en hulpleiding, waarna de paalsport 
leiding ook een vrijdagavond turn training heeft bijgewoond. Een erg leuke manier voor leiding 
van beide takken van sport om elkaar wat beter te leren kennen en voor herhaling vatbaar. 

In de week van 13 november zijn ook bij de Paalsport de graden afgenomen. Aangezien we het 
dit keer tijdens de reguliere lessen deden, hebben veel meer leden de gelegenheid gekregen om 
mee te doen en dat hebben ze dan ook massaal gedaan. Verschillende leden hebben zelfs tijdens 
meerdere lessen meegedaan om zo 2 of zelfs 3 graden te kunnen halen en zo het rijtje vanaf 
graad 1 compleet te maken tot het niveau waar ze nu zijn. 

 
Namens de commissie paalsport, 
Hedwig Visscher  



 
Jaarverslag over 2023 

Commissie PR 
 

Rabobank Clubsupport:  

Leden van de Rabobank konden stemmen op hun favoriete club/stichting. Het aantal ingeleverde 
stemmen leverde uiteindelijk het bedrag op van € 751,16.  

Grote Clubactie:  

De opbrengst van onze vereniging in 2023 was € 8248,80. Dit bedrag overtreft elk jaar onze 
verwachtingen! Wij zijn onze (ver)kopers zeer dankbaar dat zij de schouders eronder gezet hebben 
om dit resultaat te behalen! De verkoop van de persoonlijke QR-code helpt enorm met de verkoop 
en verwerking van alle loten. Dit jaar hebben de top 3 verkopers ook leuke extraatje kregen als extra 
dank voor hun verkoop. 

Intocht Sinterklaas Best:  

Zoals vele jaren hebben wij ook weer mogen presenteren aan sinterklaas tijdens de intocht van Best. 
Tijdens deze intocht verzorgden wij en pietengym op het Dorpsplein voor het wachtende publiek. 
Vanwege het weer was het tot het laatste moment spannend of het door kon gaan, maar alles is 
gelukkig goed gekomen.  

Handstandfoto’s:  

Ook dit jaar zijn er weer ontzettend veel handstandfoto's ingestuurd. Dit is en blijft altijd een zeer 
leuke gebeurtenis binnen de vereniging. Het laat zien dat de vereniging leeft onder de leden, zelfs als 
ze op vakantie zijn. Deze fotocollages zijn altijd te bewonderen in de gang van de turnhal. Dank voor 
degene die altijd zorgen dat ze in de lijst komen en ze in de turnhal ophangen.  

Sociale media/ Kranten:  

Er zijn weer veel flyers gedrukt, krantenberichten geplaatst en mede dankzij Rohan ook veel social 
media berichten geplaatst. Op social media plaatsen wij berichten voor regelmatige zichtbaarheid. 
Vaak zijn we wel afhankelijk van input van de vereniging. Die zou soms wat beter mogen zijn. We 
proberen het zo laagdrempelig te houden zodat iedereen zijn/haar nieuws kan insturen.  

 

Namens de commissie PR, 
 
Sven van Hamond  



 
Jaarverslag over 2023 

Commissie wedstrijdgroep Turnen Heren en Turnen Dames  
 

Intro 
Het jaar 2023 leek in beginsel geen bijzonder jaar voor de wedstrijdgroepen, maar bleek uiteindelijk 
toch jaar waarover veel bijzonderheden te benoemen zijn. Naast de vele trainingen en wedstrijden, 
waarbij mooie resultaten zijn behaald, hebben we ook zelf wedstrijden georganiseerd voor de KNGU. 
Daarnaast zijn we bijna het gehele jaar bezig geweest met de realisatie van de nieuwe turnvloer en 
zijn er ook op het gebied van opleidingen weer enkele hoogtepunten te melden.  

Hoewel ook wij inmiddels iets krapper in ons jasje zitten, kunnen we t.o.v. vele andere clubs (in de 
regio) nog steeds rekenen op een groot en goed gediplomeerd trainersteam dat wekelijks vele uren 
training geeft aan onze opstap- en wedstrijdgroepen. Door een groeiende groep sporters, wat in 
beginsel een positieve ontwikkeling is, voelt dat jasje soms nog wat strakker aan. Daar komen we 
later op terug. 

Zo is onder andere de jongens opstap/onderbouw/middenbouw flink gegroeid, wat ook hard nodig 
was. In de Corona-periode zijn weliswaar nagenoeg geen jongens gestopt, maar er was ook amper 
aanwas. Het gros van de groep had inmiddels de bovenbouw bereikt, waardoor de 
opleidingsgroepen bijna leeg waren. Inmiddels is dat weer een goed gevulde groep, maar 
continuering blijft een aandachtspunt. Het is dan ook goed om te zien dat de jongste recreatieve 
jongensgroepen groeiende zijn. Een van onze oudere wedstrijdsporters assisteert op die groepen, 
wat mogelijk ook inspirerend werkt.  

Daarnaast is er aan de ‘bovenkant’ weinig uitstroom, niet alleen bij de jongens maar zeker ook bij de 
meisjes. Een positieve ontwikkeling, sporters vinden het kennelijk nog leuk en blijven zich voldoende 
ontwikkelen, maar de groeiende groepsgrootte kan op den duur ook een belemmering worden waar 
we op in moeten spelen. 

Mede in het kader van de teamwedstrijden hebben we met diverse trainingsgroepen ook een aantal 
keer samen getraind met andere verenigingen. Naast dat sporters elkaar zo leren kennen, is het ook 
gezellig en leerzaam. Daarbij zijn deze warme contacten met andere clubs ook fijn om 
(laagdrempelig) onderlinge (oefen)wedstrijdjes te organiseren. Dat hebben we dan ook weer een 
aantal keer gedaan, zowel uit als thuis. 
 

Wedstrijden 
Het nieuwe wedstrijdsysteem, wat in tijden van Corona eigenlijk al had moeten starten, is inmiddels 
in alle categorieën doorgevoerd en zichtbaar. De toonmomenten voor de meisjes onderbouw 
regelen we nu al een aantal jaar succesvol ‘in eigen beheer’, samen met twee clubs uit de regio. 



 
Hoewel een toonmoment zelf veel mankracht kost, is het een mooie opstap voor deze meisjes 
richting de ‘echte’  wedstrijden. 

Die echte wedstrijden starten bij de middenbouw met teamwedstrijden, zodat individuele prestaties 
minder belangrijk worden. Met name bij de meisjes middenbouw is de stijgende lijn in 
(team)prestaties de afgelopen jaren goed te zien. Regelmatig staat een team van GV Best op het 
podium.  

Bij de bovenbouw zijn er mogelijkheden voor zowel team- als individuele wedstrijden. Vooralsnog is 
er voor gekozen om aan beide type wedstrijden mee te doen, wat enerzijds zorgt voor een hogere 
belasting op de sporters, maar niet in de laatste plaats ook op de trainers en juryleden. We blijven 
per seizoen bekijken of het haalbaar is om aan beide type wedstrijden mee te doen. Zowel bij de 
jongens als de meisjes blijft deze groep goed presteren in zowel de regionale als de landelijke 
competities, waardoor we de combi zo lang het mogelijk is willen doorzetten. 

Een overzicht van alle behaalde medailles en doorstromingen naar (nationale) finales is al bijlage 
toegevoegd aan dit verslag. De wedstrijden die eind 2023 zijn geturnd horen bij seizoen 2023-2024 
en zijn derhalve niet opgenomen in het overzicht.  
 

Opleidingen (trainers en jury) 
Naast dat alle trainers weer diverse bijscholingen hebben bijgewoond, zijn assistenten Ziva Mutsaerts 
en Kevin Giesberts het afgelopen jaar geslaagd voor de cursus Gymnastiek Assistent Leider niveau 2. 
Daarnaast is Kevin geslaagd voor de jurycursus TH1 en reeds gestart met TH2. Puck Borg is geslaagd 
voor de jurycursus TD1 en Janine Pölz is gestart met deze cursus. 

In 2024 zullen ook weer (jury)cursussen gevolgd gaan worden. 

Turnvloer en onderhoud turnhal 
Al voor 2023 hebben we met de gemeente gesprekken gevoerd over de turnvloer. Hoewel deze nog 
niet kapot was, voldeed deze ook al enige tijd niet meer. Aan het begin van 2023 zijn we enkele 
turnvloeren gaan bekijken waarna rond de zomer enkele offertes zijn opgevraagd. Vervolgens heeft 
de gemeente in overleg met ons de nieuwe vloer besteld. In de Kerstvakantie (eind 2023 / start 2024) 
is de nieuwe vloer gelegd met dank aan vele vrijwilligers. Daarnaast heeft in die vakantie groot 
onderhoud plaatsgevonden. Alle verlichting is vernieuwd - en daarvoor moesten bijna alle toestellen 
gedemonteerd worden – en er is ontzettend veel schoongemaakt. Niet eerder sinds de oplevering 
van de turnhal ruim 15 jaar geleden hebben we zo’n grote schoonmaak gehouden. Hoewel we met 
de nieuwe vloer hopelijk weer 15 jaar vooruit kunnen, willen we gezien de hoeveelheid stof niet 
weer 15 jaar wachten met een dergelijke grote schoonmaak.  
 



 
Organisatie KNGU wedstrijden 
In het voorjaar van 2023 is de halve finale NK turnen heren van 2024 aan ons toegewezen. Dat 
betekent dat we het afgelopen jaar druk bezig zijn geweest met de organisatie van dit evenement 
wat binnenkort zal plaatsvinden. Rond de zomer kwam daar nog een regionale voorwedstrijd turnen 
dames bij, welke al in november moest gaan plaatsvinden. Er is vanuit de trainers een organisatie-
commissie opgetuigd, welke in relatief korte tijd een dergelijk evenement moest organiseren. Met in 
het achterhoofd dat enkele maanden later de halve finale NK turnen heren gepland staat is gepoogd 
de organisatie van beide wedstrijden in gezamenlijkheid en zo effectief mogelijk te laten verlopen. 
Hierdoor kon de commissie af en toe ‘twee vliegen in een klap slaan’.  

Eind november heeft de regionale voorwedstrijd turnen dames plaatsgevonden. Met dank aan de 
sponsoren en vooral de vele vrijwilligers is het een zeer succesvol wedstrijdweekend geworden, 
zowel qua reacties van aanwezigen, alsmede de resultaten van onze sporters en op financieel gebied. 
De goede bezoekersaantallen hebben ons namelijk geen windeieren gelegd.  

Het weekend was nog niet voorbij of de afvaardiging van de KNGU kwam al met de vraag of ze in de 
toekomst terug mogen komen in Best. Nadat ook de halve finale NK turnen heren heeft plaats 
gevonden gaan we daar over in gesprek. Eerst kijken we uit naar de wedstrijd in maart 2024. 
 

Vooruit kijken 
Zoals eerder geschreven begint de groeiende groep sporters in combinatie met lichte vermindering 
van trainersinzet een belangrijker aandachtspunt te worden. In het voorjaar van 2024 zullen we 
daarom gaan kijken hoe we seizoen 2024-2025 kunnen gaan invullen.  

 

Namens de trainers / commissie wedstrijdgroep Turnen Heren en Turnen Dames, 
 
Rohan de Bresser, hoofdtrainer 
 
 
 

Bijlage 
Hieronder volgt een samenvatting van de sportieve prestaties van de afdelingen Turnen Dames en 
Turnen Heren in seizoen 2022-2023. De wedstrijden die eind 2023 zijn geturnd horen bij seizoen 
2023-2024 en zijn derhalve niet opgenomen in het overzicht.  

 



 
Medailles 
Regionale voorwedstrijden / kwalificaties 

- Meisjes middenbouw niveau 4 – team 1 Zilver, zilver 
- Meisjes middenbouw niveau 4 – team 2 Brons 
- Team meisjes junioren sup. D   Goud 
- Ise van de Wal     Zilver 
- Florijn Piek (met team middenbouw C)  Brons, zilver, goud, brons 

 
Regiofinales  

- Meisjes middenbouw niveau 4 – team 1 Goud 
- Lieke Alleman     Zilver (meerkamp) 
- Hugo Jongsma     Zilver (brug) 

Brons (voltige) 
- Florijn Piek     Brons (brug) 
- Kevin Giesberts     Zilver (voltige) 

Brons (rekstok) 
- Job Manders     Brons (vloer en voltige) 
- Rens Manders     Goud (vloer en brug)  

       Brons (sprong) 
- Rémon Eickmans    Goud (rekstok) 
- Bram Versfeld     Zilver (ringen en brug) 

Brons (voltige) 
- Sander Eickmans    Goud (sprong) 

 
 

Landelijke kwalificaties 
- Team dames senioren sup. C   Zilver, brons, brons 
- (mix)team heren senioren niv. 2  Goud, goud 
- Pien van der Vleuten    Zilver 
- Tessa de Rooij     Zilver 

  



 
Halve finales landelijk 

- Team dames senioren sup. C   Brons 
- (mix)team heren senioren niv. 2  Goud 

 
Nederlandse Kampioenschappen 

- (mix)team heren senioren niv. 2  Zilver 
- Rens Manders     Zilver (vloer) 

 
Gekwalificeerd voor de nationale wedstrijden / finales 
Halve finale 

- Team dames senioren sup. C 
- Team heren junioren niv. 3   
- (mix)team heren senioren niv. 2  
- Pien van der Vleuten 
- Maaike Nuijs 
- Tessa de Rooij 
- Ise van de Wal 
- Job Manders 
- Rens Manders 
- Rémon Eickmans 
- Bram Versfeld 
- Sander Eickmans 

 
NK finale 

- Team dames senioren sup. C 
- (mix)team heren senioren niv. 2 
- Sander Eickmans   Meerkamp  
- Rens Manders    Meerkamp, vloer, sprong, brug 
- Bram Versfeld    Voltige 
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